
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л   №  89 

                                                 от  заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет  

 

проведено на 19 април 2022 г. 

 

 

Днес, 19 април 2022 г., /вторник/ от 13,00 ч. се проведе заседание на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет в зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33, което се 

излъчва и във Facebook страницата на СОС 

 

Заседанието беше открито в 13.00 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, добър ден! 

Откривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет, което е свикано съгласно 

Правилника, както сте видели имаме дневен ред от 24 точки, имаме допълнителни три точки. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по финанси и 

бюджет беше установено, че към началото на заседанието 12 общински съветници -  участват в 

присъствено заседание, както следва: 

 

1. Стефан Марков – председател; 

2.  Ваня Тагарева – зам.-председател; 

3. Иван Таков – зам.-председател; 

4.    Екатерина Йорданова 

5.    Радослав Абрашев; 

6. Христиан Петров; 

 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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7. Борислав Иванов; 

8. Бойко Димитров; 

9. Борис Милчев; 

10. Пеню Пенев; 

11. Петко Димитров. 

12. Михаил Ставрев 

От заседанието отсъства по уважителни причини г-н Зафир Зарков, който предупреди че 

няма да може да присъства, тъй като е болничен. 

Поради което,  заседанието може  да бъде проведено. 

Предлагам да гласуваме дневният ред, като гласуването в зала ще бъде както се случва 

стандартно „за“, „против“ и „въздържали се“. 

Моля, тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Дневният ред се приема единодушно.  

Преминаваме към разглеждане на точка 1 от дневния ред 

По т. 1 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ДИ05-324/108/30.03.22 г. относно одобрение 

на Годишен отчет за 2021 г. за изпълнението на „Комплексна програма за подобряване качеството на 

атмосферния въздух на територията на Столична община за периода 2021 – 2026 г.“, с вносител 

Йорданка Фандъкова – кмет на СО. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно одобрение на Годишен отчет за 2021 г. за 

изпълнението на „Комплексна програма за подобряване качеството на атмосферния въздух на 

територията на Столична община за периода 2021 – 2026 г.“. 

От името на госпожа Фандъкова, в залата с нас е госпожа Билева, за което й благодаря. 

Госпожо Билева, заповядайте накратко, колегите са се запознали с доклада, или ако сте го 

разглеждали подробно в Комисията по екология, ако искате колеги да преминем към въпроси. 

Колеги, ако нямате въпроси по точка 1, доколкото е разгледано подробно от ресорната 

комисия предлагам да преминем към гласуване. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

         1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  
Иван Таков – зам.-председател 

Въздържал 

се 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров 

Въздържал 

се 

12. Михаил Ставрев 

Въздържал 

се 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се 4 

 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3632/12.04.22 г. относно приемане на 

Правила за предоставяне на GPS устройства на хора, страдащи от деменция или заболяване, 

изразяващо се в проблеми с ориентацията и риск от загубване и осигуряване на финансови средства за  

закупуване на GPS устройства, с вносители: Георги Георгиев – председател на СОС, д-р Антон Койчев, 

д-р Веселин Милев, Милка Христова – общински съветници, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3632/12.04.22 г. относно 

приемане на Правила за предоставяне на GPS устройства на хора, страдащи от деменция или 

заболяване, изразяващо се в проблеми с ориентацията и риск от загубване и осигуряване на финансови 

средства за  закупуване на GPS устройства, с вносители: Георги Георгиев – председател на СОС. 

Колеги, доклада беше представен и публично пред медиите, има представител от екипа, 

който се е занимавал с подготовката на доклада.  

Господин Милев, е тук като вносител, в случай че имате въпроси.  

Доколкото има вносители от различни политически сили се надявам да бъде подкрепен. 

Ако нямате бележки, комисията, която е водеща ще избере състав от общински съветници.  

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

         1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3493/07.04.22 г. относно обявяване на 

сесия за набиране на проектни предложения за 2022 г. по Програма за развитие на физическото 

възпитание и спорта, с вносители Татяна Георгиева-председател на ПК за ДМС и Мирослав Боршош – 

зам. кмет на СО 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, вх. № СОА22-ВК66-3493/07.04.22 г. относно 

обявяване на сесия за набиране на проектни предложения за 2022 г. по Програма за развитие на 

физическото възпитание и спорта.  

Госпожо Георгиева, вие сте на линия, искате ли да представите доклада. 

ТАТЯНА ГЕОРГИЕВА – общински съветник: Колеги, ако имате въпроси. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

         1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3494/07.04.22 г. относно обявяване на 

сесия за набиране на проектни предложения за 2022 г. по Програма за развитие на детско-юношеския 

спорт с вносители: Татяна Георгиева-председател на ПК за ДМС, Анатоли Илиев – общински съветник, 

Мирослав Боршош – зам. кмет на СО. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно обявяване на сесия за набиране на 

проектни предложения за 2022 г. по Програма за развитие на детско-юношеския спорт. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 
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Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

         1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 12 от дневния ред. 

 

По т. 12 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-ВК66-3605/11.04.2022 г. относно 

утвърждаване на Годишен план на Програма за съфинансиране на спортни събития, форуми, кампании 

и инициативи под патронажа на кмета на Столична община за 2022 г., с вносител: Мирослав Боршош 

– зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно утвърждаване на Годишен план на 

Програма за съфинансиране на спортни събития, форуми, кампании и инициативи под патронажа на 

кмета на Столична община за 2022 г. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

         1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев 

Въздържал 

се 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

Доклада се приема.  

Преминаваме към точка 5 от дневния ред. 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-ВК66-2364/11.03.2022 г. относно 

актуализиране на размера на цената за прилагане на принудителната административна мярка - 

принудително преместване съгласно Наредба за организация на движението на територията на 

Столична община с вносител Карлос Контрера – общински съветник. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно актуализиране на размера на цената за 

прилагане на принудителната административна мярка - принудително преместване съгласно Наредба 

за организация на движението на територията на Столична община. 

Господин Контрера, искате ли думата или по-скоро, ако има въпроси. 

КАРЛОС КОНТРЕРА: общински съветник, този доклад го гледаме като писма от 

миналата година. Актуализирахме на два пъти данните в него и в Комисията по транспорт беше 

подкрепен единодушно, така че ако имате някакви въпроси.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добре.  

Колеги, имате ли нещо, което искате да добавите? 

Заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ: Съвсем кратък въпрос, тъй като знаете, че ние много години сме 

повдигали въпроса за непрозрачността в ЦГМ, въпроса е тези разходи, които са дадени за дейността 

по какъв начин ние да сме сигурни, че наистина касаят само дейността по репатриране и в тях не са 

включени заплати, които са свързани с други части от дейността на ЦГМ, защото това е ключово да 

знаем, че наистина тези разходи са само за тази услуга, съответно че това е действителната 

себестойност на репатрирането, защото примерно дадена ни е средна заплата в ЦГМ – 1000 лева, 1 

милион и 500 хил. лв. разходи за заплати за една година, това означава, че 100 души се занимават само 

с репатрирането на автомобилите, грубо казано. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Господин председател, ще помоля в 

детайлите да влезе госпожа Милова, по отношение на данните, те касаят само дейността репатриране, 

която е обособена като отделна дейност. Така, че ние ако искаме да се съмняваме ще си намерим 

всякакви аргументи да не го подкрепим. Очевидно по политически съображения. Въпросът беше 

следният, доколкото си спомням именно вашите експерти настояваха да внесем този анализ още 

миналата година, ако не ме лъже паметта на 24 септември стана дума в Комисията по транспорт и от 

тогава го актуализираме два пъти. Това, което е подадено от „Центъра за градска мобилност“ касае 

разходите за репатриране. Ние имахме отделно разходи касаещи поставянето на скоба, защото тази 

тема също беше повдигната, но доклада е с предмет само и единствено принудителното преместване, 

което се отнася в случая за нарушителите на Закона за движение по пътищата. 

Материалите по отношение на платено паркиране и поставяне на скоба са отделени и ако 

някой има желание може да изготви доклад и да ги внесе. Заявих преди около може би месец, че според 

мен там не трябва да се променя цената и затова доклада се отнася само до паяка. В детайлите може би 

госпожа Милова може да ви отговори, по различните пера. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Да. 

РУМЯНА МИЛОВА: директор „Паркиране и мобилност“ в ЦГМ, Благодаря, уважаеми 

дами и господа, направило ви е впечатление сигурно в разбивката, че действително най-големият 

разход е за работни заплати. В тези цифри са включват заплатите на 75 души, които работят в екипи с 

паяци. Знаете, че многократно сме обявявали в медии и пред вас общинските съветници, че имаме 22 

паяка макар, че 10 от тях са нови, а някои от другите вече доста са амортизирани и както е видно и в 

разбивките за разходи имаме и доста големи разходи за ремонт. Така, че някои от тези паяци само в 

краен случай ги включваме в работата с цел да не правим допълнителни разходи за ремонти. В 

работните заплати се включват също и заплатите на 16 служители от наказателните паркинги, тъй като 

по принцип дейността по репатриране няма как да се осъществява без работата и на наказателните 

паркинги. Трябва да ви кажа, и да обърна внимание, че тази дейност е денонощна – 7 дни в седмицата, 

така че имаме нощни смени. Що се отнася до това колко са действителни, вие винаги може да 

направите съответните проверки, има балансова комисия. Има финансов отчет, който се публикува 

така, че от тази гледна точка нямаме опасения от това какви са данните, които предоставяме на вас, 

винаги сме предоставяли точни данни. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Колеги, искам да ви запозная със становището на ПК по транспорт и пътна безопасност,  

която подкрепя доклада, като предлага изменения и допълнения,  а именно: 

В т. 2 от проекта за решение да се допълни датата „01.06.2022г.“ 

   Да се създаде нова т.3 в проекта за решение ,която да гласи следното : 

„Да се предостави анализ от Център за градска мобилност ЕАД, в срок от 3 месеца, за 

необходимостта от изграждане на нови наказателни паркинги и остойностяване на разходите за 

тяхното обособяване, включително и добиване на нови средства – „паяци“ за подобряване на тяхната 

дейност“ 

Имате ли други въпроси? Няма. 
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Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“?  

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното становище на 

ПК по транспорт и пътна безопасност, която подкрепя доклада, като предлага изменения и допълнения 

на проекта за решение, се взе следното решение: 

ПК по финанси и бюджет като водеща, присъединявайки се към становището на ПК по транспорт 

и пътна безопасност, подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения и допълнения: 

    В т.2 от проекта за решение да се допълни датата „01.06.2022г.“ 

   Да се създаде нова т.3 в проекта за решение, със следния текст : 

„Да се предостави анализ от „Център за градска мобилност“ ЕАД в срок от 3 месеца, за 

необходимостта от изграждане на нови наказателни паркинги и остойностяване на разходите за 

тяхното обособяване, включително и добиване на нови автомобили за принудително преместване на 

ППС („паяци“) за подобряване на тяхната дейност.“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател против 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

9. Пеню Пенев 

Въздържал 

се 

10. Петко Димитров против 

11. Михаил Ставрев против 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 6 

                                Против 3 

                               Въздържали се 2 

 

Забележка: в момента отсъства от участие в комисията г-н Борис Милчев 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: обръщат ми внимание колегите, да се запише следния 

текст: „ „….добиване на нови автомобили за принудително преместване на ППС („паяци“), за 

подобряване на тяхната дейност“. 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 
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По т. 6 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-МЦ29-137/2/04.04.22 г. относно даване на 

съгласие на Многопрофилна болница за активно лечение "Княгиня Клементина" - София ЕАД да 

закупи дълготраен материален актив, с вносители Д-р Антон Койчев – председател на ПК по ЗСП, д-р 

Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие на Многопрофилна 

болница за активно лечение "Княгиня Клементина" - София ЕАД да закупи дълготраен материален 

актив. 

Господин Милев е на разположение.  

Д-р ВЕСЕЛИН МИЛЕВ – общински съветник: Става въпрос за закупуване на дизелов 

агрегат до 20 хиляди лева за нуждите на хемодиализата.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 7 от дневния ред. 

 

По т. 7 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-МЦ29-139/2/12.04.22 г. относно даване на 

съгласие „Диагностично-консултативен център XII-София“ ЕООД да закупи и изгради със собствени 

средства дълготраен материален актив – фотоволтаична система, с вносители: Д-р Антон Койчев – 

председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на 

СО 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие „Диагностично-

консултативен център XII-София“ ЕООД да закупи и изгради със собствени средства дълготраен 

материален актив – фотоволтаична система. 

Имате ли въпроси?  

Заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Първо, да кажа че приветствам тази инициатива. 

Според мен, всички ДКЦ-та, които имат възможност трябва да направят това нещо. Просто искам да 

изясня колко плащат сега за ток, за колко време ще се изплати тази инвестиция и колко киловата 

ползват респективно в момента, защото видях, че е 34 киловата системата? 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

Д-р ВЕСЕЛИН МИЛЕВ – общински съветник: Това нещо знаете, това е много хубав 

начин на действие от страна на лечебно заведение. Тези данни ще ви ги предоставим допълнително от 

управителя на ДКЦ-то, той ще ги направи. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се единодушно точката. 

Борис Милчев: Съжалявам, че изпуснах гласуването по точка 5, просто ми се наложи за 

миг да изляза, ако може да се запише, че съм „против“. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, по принцип има съображения от страна на 

общински съветници да се добавят така гласове, дори онзи ден на едно от заседанията господин 

Барбалов помоли да напусне и да остави гласа си, но господин Бонев беше против. И господин 

Контрера излезе и госпожа Милова, но така или иначе в зала ще го гласуваме. Така, че ако не 

възразявате. 

ЗАМ. ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА – общински съветник: По Правилник не може. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колегите казват, че по Правилник не може да се добавя 

гласуване. Ако не възразявате Вие може и в зала да го изразите като становище, така или иначе е ясно, 

че ДБ и БСП не го подкрепят, така че политическите решения са ясни и ние ги приемаме такива, 

каквито са. 

Преминаваме към точка 8 от дневния ред. 

 

По т. 8 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-МЦ29-479/1/12.04.22 г. относно увеличаване 

на капитала на "Диагностично-консултативен център XXX - София" ЕООД чрез непарична вноска и 

утвърждаване на актуализиран учредителен акт на дружеството, с вносители: Д-р Антон Койчев – 

председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на 

СО. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно увеличаване на капитала на 

"Диагностично-консултативен център XXX - София" ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване на 

актуализиран учредителен акт на дружеството. 

Колеги, заповядайте за въпроси. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ: Благодаря, господин председател. 

Ние преди малко с доктор Милев извън комисията споделихме някои неща, тъй като и той 

и аз много добре познаваме ситуацията с ХХХ-то ДКЦ, но все пак искам пред всички вас да задам 

няколко въпроса, които според мен са от фундаментално значение, специално за това ДКЦ. 

Първо, спасяваме ли ги с това решение от фалит, защото очевидно това ДКЦ беше пред 

фалит? 

Второ, продължава ли ДКЦ-то да генерира загуби и ако „да“ – защо?  

Трето, подновени ли са наемните договори, които трябваше да изтекат през 2021 година и 

на каква цена са подновени? 

Четвърто, има ли достатъчно лекари, които работят в ДКЦ-то? 

Пето, все още има ли лекари специалисти, които да са под наем, както и частната 

лаборатория също да е под наем? 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Пенев. 

Д-р ВЕСЕЛИН МИЛЕВ – общински съветник: Моля да дадем думата на госпожа 

Димитрова – директор на дирекция „Икономика“ за отговор на въпросите. 

ДИМИТРИНКА ДИМИТРОВА: Не успях да запиша всички въпроси, но така или иначе 

по отношение на финансовия резултат дружеството в последните две години отчита положителни 
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финансови резултати, а по отношение на наемателите ще поставим въпрос към управителя на 

дружеството да предостави информация, тъй като в момента не мога да отговоря какви наематели има. 

По отношение на наличието на специалисти и лекари в лечебното заведение, в случай, че 

там не разполагат с достатъчно на брой и квалификация лекари, те не биха имали право да 

функционират като лечебно заведение в съответствие със Закона за лечебните заведения, така че не 

подлагам на съмнение тази хипотеза.  

Д-р ВЕСЕЛИН МИЛЕВ – общински съветник: Искам да кажа, че специално това ДКЦ, 

както господин Пенев каза, беше направо пред колапс и успяхме да го вдигнем. Там са над 27 джипита, 

в района са около 60 хиляди, но трябва да знаете, че от околни села също много пациенти го посещават. 

Благодарение и на предишни и сегашни управители това ДКЦ вече е трета година на печалба.  

По отношение на лекарите, които са в трудови взаимоотношения, тоест т.нар. частни 

практики мисля, че са минимализирани, може би двама или трима остават, все още тъй като имат 

договори, които няма как да бъдат прекратени. Но за по-голяма конкретика ще поискаме и сведение от 

доктор Недялков – директор на ДКЦ-то. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Ще ви бъда благодарен. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Милев, все пак за да можем да 

процедираме доклада предлагам по поставените въпроси допълнителна информация, както и вие 

отбелязахте да получи господин Пенев. 

Колеги, имате ли други въпроси? Няма.  

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 
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                               Въздържали се - 

Точката се приема единодушно. 

Преминаваме към точка 9 от дневния ред. 

 

По т. 9 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-МЦ29-547/2/12.04.22 г. относно увеличаване 

на капитала на ''Диагностично - консултативен център XV – София“ ЕООД чрез непарична вноска и 

утвърждаване на актуализиран учредителен акт на дружеството, с вносители: Д-р Антон Койчев – 

председател на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на 

СО.  

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно увеличаване на капитала на 

''Диагностично - консултативен център XV – София“ ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване на 

актуализиран учредителен акт на дружеството. 

С оглед на това, че са серия от доклади, предлагам ви тук за въпроси, ако имате и госпожа 

Димитрова е тук и господин Милев. Няма въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 10 от дневния ред. 
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По т. 10 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-МЦ29-45/1/12.04.22 г. относно даване на 

съгласие за увеличаване на капитала на "Специализирана болница за продължително лечение и 

рехабилитация - Бухово ЕООД , чрез непарична вноска, с вносители: Д-р Антон Койчев – председател 

на ПК по ЗСП, д-р Веселин Милев – общински съветник, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно даване на съгласие за увеличаване на 

капитала на "Специализирана болница за продължително лечение и рехабилитация - Бухово ЕООД , 

чрез непарична вноска. 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 11 от дневния ред. 

По т. 11 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3713/13.04.22 г. относно 

утвърждаване на приоритетни области, финансиране и параметри за кандидатстване, изпълнение и 

отчитане на Програма „Европа“ на Столична община за 2022 г., с вносители: Екатерина Йорданова, 

Борис Петров, Николай Николов – общински съветници 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно утвърждаване на приоритетни области, 

финансиране и параметри за кандидатстване, изпълнение и отчитане на Програма „Европа“ на 

Столична община за 2022 г. 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Благодаря, господин председател. 



16 
 

Уважаеми дами и господа общински съветници, колеги на Вашето внимание представяме 

доклад с писмо, което е свързано с решение обсъдено и прието единодушно на Програмния съвет на 

Програма „Европа“ проведено на 15 април, а именно за изменение, което касае пренасочване и 

използване на реализирани икономии от 36 хиляди лева при изпълнение на проектите по Програма 

„Европа“ за 2021 година. 

Уважаеми колеги, Програма „Европа“ е емблематична програма за Столичния общински 

съвет и Столична община, добре позната сред гражданското общество на столицата. Програма 

„Европа“ финансира проекти, които да подкрепят сътрудничеството между гражданското общество и 

местната власт и да внедрява и да разглежда европейски и добри практики, които да подкрепят това 

партньорство, включително да реализира собствени инициативи. Четири са приоритетните области, 

които предлагаме и за тази година по Програма „Европа“, които са добре познати, но все пак за вас и 

за гражданите нека да ги напомня. Приоритетна област 1 – подпомагане на партньорството между 

структурите на гражданското общество и органите на местната власт при създаване и прилагане на 

иновативни европейски политики и добри практики насочени към качеството на живот в столицата с 

три под приоритета.  

Приоритетна област 2 – развиване на партньорството между местната власт и 

гражданското общество в преодоляването на обществени дисбаланси с цел столицата да разгърне 

пълния си потенциал, в бизнес, в политика и обществото. Отново с три под приоритета конкретни. 

Приоритетна област 3 – насърчаване на иновативни и дигитални инициативи в 

сътрудничество между граждани и обществени организации и местна власт. Тук с четири под 

приоритета конкретни. 

Приоритетна област 4 – нова за миналогодишното издание, а именно подпомагане на 

иновативни решения за изграждане на устойчиво партньорство между структурите на гражданското 

общество, органите на местната власт и туристическия бранш. Тук сме предложили пет конкретни под 

приоритета. В преамбюла всъщност там където се насочваме и вниманието на отделните организации 

към кандидатстване в тази година сме добавили наред с целите за устойчиво развитие, „Зелена сделка“ 

и механизъм на ЕК за възстановяване, устойчивост и другите документи и новия европейски бау хаус 

с нова европейска инициатива. 

Графикът също е част от доклада и всъщност финансирането по Програма „Европа“ което 

предлагаме за 2020 година е в размер на 636 хиляди лева като за всяка приоритетна област предвиждаме 

125 хиляди лева и за администриране от Асоциация за развитие на София по координация, мониторинг 

и осигуряване на публичност на програмата и проектите, електронна платформа и кандидатстване, 

оценяване, финансова отчитане и външен одит, предвиждаме 136 хиляди лева. 

За ваша информация Програмния съвет на Програма „Европа“ единодушно прие това 

предложение и от името на Програмния свет разбира се моля и Вас да подкрепите проекта за решение. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, госпожо Йорданова. 

Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Има допълнение, което е изпратено на колегите с писмо с подкарта 1 за изменение в 

приложение № 1 нова таблица за финансиране по Програма „Европа“ за 2022 година. 

Преминаваме към гласуване. 
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Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение, допълнен с писмо вх. № 

СОА22-ВК66-3713/1/18.04.22 г. за изменение в Приложение № 1 – нова таблица за „ФИНАНСИРАНЕ 

НА ПРОГРАМА „ЕВРОПА“ НА СО за 2022 г.“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към доп. точка 2 от дневния ред. 

 

По доп. т. 2 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3858/18.04.2022 г. относно 

одобряване на класиране и финансиране на проекти по Програма „Акселератор Стартъп София“ за 

улесняване достъпа до финансиране на иновативни, стартиращи и социални предприемачи на 

територията на Столична община с вносители: Димитър Вучев, Николай Стойнев и Екатерина 

Йорданова – общински съветници 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно одобряване на класиране и финансиране 

на проекти по Програма „Акселератор Стартъп София “ за улесняване достъпа до финансиране на 

иновативни, стартиращи и социални предприемачи на територията на Столична община. 

ДИМИТЪР ВУЧЕВ – общински съветник: Ако имате въпроси колеги, иначе това е 

продължение на решение № 748 от месец октомври 2021 година, с което ние като Общински съвет 

одобрихме формирането на този втори етап на Акселераторската програма, 24 бяха общо 

предложенията, приблизителен паритет имаше между тези на физически и юридически лица и 

експертна комисия, която беше съставена и от външни експерти и от такива представители на трите 

институции, които организираме Акселераторската програма. Изготви се този списък. Бяхме се 
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насочили към това да бъдат 10 броя финансираните организации, но поради факта, че имаше интересни 

предложения в крайна сметка са 11 броя  в суми между 7000 и 9700 лева. 

На вашето внимание ви предоставяме пълната информация, ако имате допълнителни 

въпроси. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Два кратки въпроса, първо от доклада не е 

ясно на база, на какви критерии са избрани точно тези 11 проекта. Другата молба е просто при следващи 

такива доклади да имаме по-детайлна информация за самите проекти, защото в момента имаме на 

практика само изпълнителя и едно съвсем кратко наименование на проекта, тоест не можем да 

разберем хората, като не сме били в никои от структурите какво точно се е разглеждало. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

ДИМИТЪР ВУЧЕВ – общински съветник: Допълнителната информация ще ви я 

предоставим по отношение на самите проекти има цяла пълна документация, по отношение на това 

какви дейности се развиват, в част от организациите Столична община по други направления работи с 

тях, така че не са нови за нас. Но по отношение на критериите те са такива, каквито бяха и в първото 

издание на Акселераторската програма. Търсим такива с приоритет, и това са такива проекти, които 

имат някаква добавена стойност изобщо към града ни, но разбира се има и такива предложения, които 

са по-социални, защото и това е един от основните критерии. Част от критериите са да бъдат насочени 

към млади предприемачи, а също така и жени предприемачи са стимулирани. Така, че своеобразните 

критерии са много на брой и сме се стремели да обхванем максимален брой от тях. 

Ще ви дадем допълнителната информация, иначе по отношение на проектите даже веднага 

след комисията, мога да ви я изпратя. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Господин председател, уважаеми 

колеги, може би добре е да обърна внимание, че Програма „Акселератор Стартъп“, която е в подкрепа 

на стартиращ бизнес и на бизнес идеи с цел да се регистрират малки и средни предприятия на 

територията на Столична община е програма, която провеждаме за втора година, както каза колегата, 

но тази инициатива се управлява от Програма „Европа“ и от Софийската агенция за инвестиции и 

разбира се Общинският гаранционен фонд за малки и средни предприятия. В рамките на управление 

на тази инициатива ние имахме създаден Управителен орган от тези три организации в рамките на 

Столична община във връзка с решението на Столичния общински съвет и всъщност оценките по 

отношение на тези кандидатстващи организации и частни лица са на база на Методика за оценка и 

класиране на проектни предложения съгласно конкретни критерии. Всъщност цялата процедура по 

кандидатстване беше оповестена публично. Имахме предварително информационни дни, с които да 

запознаем всички заинтересовани страни на територията на столицата, така че критериите бяха ясни и 

те са на база на методика, а самото класиране също така беше извършено и беше наблюдавана от УО, 

като експертната комисия за оценка и класиране на проектните предложения беше одобрена също от 

УО и назначена от управителя на Общинския гаранционен фонд. 
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Обръщам внимание, че в Програма „Европа“, която беше част от този процес, разгледа на 

свои отделни заседания. Програма „Европа“, Програмният свет се управлява от представители на 

всички нас, на всички политически групи в Столичния общински съвет и подробно разгледа 

представените от оценителната комисия предложения, зададе допълнителни въпроси и в рамките на 

две заседания подкрепи предложението, което беше направено от оценителната комисия. 

ДИМИТЪР ВУЧЕВ – общински съветник: Ако позволите, едно съвсем кратко 

допълнение, важният критерий може би всъщност са тези предприятия да бъдат регистрирани в София, 

част от предложенията, които ние получихме са на прекрасни идеи като развитие, но те нямат 

регистрация в София, така че това беше един от водещите критерии, най-важният може би критерий 

който спазвахме. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Нямам съмнение, даже много се радвам, че 

толкова много кандидати е имало в Програмата и нямам съмнения в търсените добри резултати. Просто 

проблема ми е, че в момента ние трябва да гласуваме нещо, за което нямаме пълна информация, тоест 

първо, че е в последния момент, аз го прочетох целият доклад, но просто това ми е молбата наистина 

като гласуваме, за да можем ние убедено да подкрепяме такива доклади и да се предоставят с по-

детайлна информация. 

Благодаря ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, господин Димитров. 

Да, не е неочаквана бележката ви, предполагам, че колегите с оглед на това, че няколко 

седмици няма да има заседание искат да процедират доклада, което е и причината, иначе наистина не 

е практика, нито ние да включваме доклади в последния момент, нито да се внасят, но наистина от 

друга страна е добре да се гледа точката. Наистина е основателна забележката. 

Колеги, има ли други въпроси или коментари? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

9. Борис Милчев 

Въздържал 

се 
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10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 16 от дневния ред. 

 

По т. 16 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ВК08-11837/4//22.03.2022 г. относно за 

процедура по реда на §8, ал.2, т. 1 от ПР на ЗУТ във връзка с чл. 35, ал.4, т.2 от ЗОС относно УПИ XIX-

169, кв. 31, м. „Левски-Зона В“ , с вносител Ева Митова – кмет на район Подуяне 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно за процедура по реда на §8, ал.2, т. 1 от 

ПР на ЗУТ във връзка с чл. 35, ал.4, т.2 от ЗОС относно УПИ XIX-169, кв. 31, м. „Левски-Зона В“  

Заповядайте, накратко да представите доклада. 

ЕВА МИТОВА – кмет на район „Подуяне“: Добър ден, става въпрос за прилагане на § 8 

от ЗУТ, 13 кв.м., които в момента попадат в улица и предложението е да бъде приложен плана на цена 

3252 лева за тези 13 кв.м. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Струва ми се, че оценката е ниска и моето 

предложение е с още 100  лева да се увеличи цената на квадратен метър, не става въпрос за огромна 

сума, но просто трябва да бъде нормална цена. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

ЕВА МИТОВА – кмет на район „Подуяне“: Нямам никакви възражения, преценката е 

ваша. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, ако нямате възражения, доколкото и не се променя 

съществено крайната сума се променя от 270 лева на 370 лева. 

На основание становище вх. № СОА21-ВК08-11837/4/22.03.22 г. от Д. Барбалов – зам. кмет 

на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлага следните изменения: 

В  Правните основания в проекта за решение, да се заличи следния текст: „…. чл. 41, ал. 2 

от Закона за общинска собственост и  § 8, ал. 3 от ПР на ЗУТ“. 

В точка I от проекта за решение, на ред девети и десети – „…с определена пазарна цена от 

сертифициран оценител…“ да бъде заменено с „…по актуална пазарна оценка към деня на извършване 

на сделката, но не по-ниска от пазарната оценка, определена от сертифициран оценител…“ 

В т. 2 от проекта за решение, да се заличи следния текст: „….§ 8, ал. 3 от ПР на ЗУТ“. 

С тези изменения и на цената предлагам да преминем към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 
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Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 

1.В т. 1 от проекта за решение, да се заличи следния текст: „….с определена пазарна цена от 

сертифициран оценител в размер на 3 252 лв. /три хиляди двеста петдесет и два лева/ без ДДС или 

270,97 лв. /двеста и седемдесет лева и деветдесет и седем стотинки/ на квадратен метър без ДДС“ като 

вместо него се запише следния текст: „… по актуална пазарна оценка към деня на извършване на 

сделката, но не по-ниска от пазарната оценка, определена от Столичния общински съвет на база 

изготвена пазарна оценка от сертифициран оценител, в размер на 4 440,00 /четири хиляди 

четиристотин и четиридесет/ лева, или по 370,00 лв./кв.м., без ДДС“. 

2. На основание становище вх. № СОА21-ВК08-11837/4/22.03.22 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на 

СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлага следните изменения: 

   В  Правните основания в проекта за решение, да се заличи следния текст: „…. чл. 41, ал. 2 от 

Закона за общинска собственост и  § 8, ал. 3 от ПР на ЗУТ“ 

В т. 2 от проекта за решение, да се заличи следния текст: „….§ 8, ал. 3 от ПР на ЗУТ“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 17 от дневния ред. 

 

По т. 17 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ВК08-18275/3/01.04.22 г. относно участие 

на Столична община чрез район „Оборище“ като партньор в проектно предложение: „Развитие на 

ефективни политики за мигранти и бежанци чрез основан на екипи за самозастъпничество процес на 

вземане на решения“ („Developing Effective Policies for migrants and refugees through SAT-based policy 

making processes“) с акроним  ДИПАРТ (DEPART), финансиран от Фонд „Убежище, миграция и 

интеграция“, с вносител: Николай Александров – кмет на район Оборище. 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно участие на Столична община чрез район 

„Оборище“ като партньор в проектно предложение: „Развитие на ефективни политики за мигранти и 

бежанци чрез основан на екипи за самозастъпничество процес на вземане на решения“ („Developing 

Effective Policies for migrants and refugees through SAT-based policy making processes“) с акроним  

ДИПАРТ (DEPART), финансиран от Фонд „Убежище, миграция и интеграция“ 

Заповядайте, господин Александров. 

НИКОЛАЙ АЛЕКСАНДРОВ – кмет на район „Оборище“: Колеги, това е едно 

обединение между Гърция, Италия, България и Испания, която има за цел да доведе до знанието на 

гражданите, в които се настаняват бежанци или мигранти за тяхното интегриране в местната общност. 

Това е програмата. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Имате ли въпроси? Няма. 

Комисията предлага следното изменение: 

В т. 4 от проекта за решение, след текста: „…..да бъде осигурено…“ да се добави думата 

„от“. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“?  

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение: 

В т. 4 от проекта за решение, поради допусната техническа грешка, след текста: „…..да бъде 

осигурено…“ да се добави думата „ от“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов 

Въздържал 

се 

7. Бойко Димитров За 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

Забележка: в момента не присъства в залата и не участва в гласуването г-н Иван Таков 
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Приема се точката. 

Преминаваме към точка 18 от дневния ред. 

 

По т. 18 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК08-3037/2/22.03.22 г. относно 

учредяване право на строеж на „ЧЕЗ Разпределение България“ АД за изграждане на трансформаторен 

пост – тип БКТП в поземлен имот с идентификатор 68134.1607.7163 по КККР на гр. София, УПИ XIV 

– за трафопост и озеленяване, кв. 19, м. „Малинова долина 1- ва, 2 – ра, 3 – та, 4 – та, 5 – та и 6 – та 

част“, с вносител: Петко Горанов – кмет на район Студентски 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно учредяване право на строеж на „ЧЕЗ 

Разпределение България“ АД за изграждане на трансформаторен пост – тип БКТП в поземлен имот с 

идентификатор 68134.1607.7163 по КККР на гр. София, УПИ XIV – за трафопост и озеленяване, кв. 19, 

м. „Малинова долина 1- ва, 2 – ра, 3 – та, 4 – та, 5 – та и 6 – та част“. 

Заповядайте, доклада е стандартен миналият път не го гледахме, тъй като нямаше 

вносител, ако си спомняте. 

ПЕТКО ГОРАНОВ – кмет на район „Студентски“: Благодаря, господин председател. 

Дами и господа общински съветници, членове на комисията, касае се за имот частна общинска 

собственост, актуван като такъв и попадащ в зона за жилищно строителство със съответните 

градоустройствени параметри отговарящи на предложението. Предложението е да се учреди възмездно 

право на строеж на „ЧЕЗ Разпределение“ АД, като заявлението е инициирано и подадено от частен 

инвеститор, юридическо лице и физически лица, като ЧЕЗ също инициира това придобиване право на 

строеж с оглед необходимостта от тяхното присъединяване. Виждам, че докладът е подкрепен със 

становище за законосъобразност. Ако имате допълнителни въпроси, готов съм да отговоря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, имате ли въпроси. Докладът е стандартен, както 

казах отложихме гледането поради липсата на вносител. 

На основание становище вх. № СОА21-ВК08-11837/4/22.03.22 г. от Д. Барбалов – зам. кмет 

на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, да се отрази следното изменение: 

В правните основания на проекта за решение, да се добави следния текст: „….чл. 62, ал. 2 

от Закона за енергетиката, във връзка с чл. 37, ал. 4, т. 4 от Закона за общинската собственост“ 

Също така в становището от Д. Барбалов и арх. Здравков е посочено, че „за сключване на 

сделката следва да се представят удостоверения за данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от ДОПК на правото 

на строеж и на сервитутната зона“. 

Преминаваме към гласуване с тези изменения. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като на основание становище 

вх. № СОА22-ВК08-3037/2/22.03.22 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект 

на СО, предлага следното изменение: 
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В правните основания на проекта за решение, да се добави следния текст: „….чл. 62, ал. 2 от 

Закона за енергетиката, във връзка с чл. 37, ал. 4, т. 4 от Закона за общинската собственост“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Екатерина Йорданова За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата и не участва в гласуването г-н Иван Таков 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 19 от дневния ред. 

 

По т. 19 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА17-ВК08-2301/21/22.03.2022 г. относно 

изменение на Решение № 58 по протокол №69 от 31.01.2019 г. на Столичния общински съвет, съгласие 

за обявяване на публично оповестен конкурс за учредяване право на строеж, възмездно и безсрочно, 

върху недвижим имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

68134.1386.2768, с площ 553 кв.м., за който имот е отреден УПИ III-2590,2592,2594, кв. 19, съгласно 

влязъл в сила ПУП на местност „ж.к. Надежда 1а и 1б“, с вносител: Димитър Димов – кмет на район 

Надежда. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ:  Доклад, относно изменение на Решение № 58 по протокол 

№69 от 31.01.2019 г. на Столичния общински съвет, съгласие за обявяване на публично оповестен 

конкурс за учредяване право на строеж, възмездно и безсрочно, върху недвижим имот – частна 

общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 68134.1386.2768, с площ 553 

кв.м., за който имот е отреден УПИ III-2590,2592,2594, кв. 19, съгласно влязъл в сила ПУП на местност 

„ж.к. Надежда 1а и 1б“. 

Заповядайте, господин Димов. 

ДИМИТЪР ДИМОВ – кмет на район „Надежда“: Нямам какво да допълня господин 

председател, ако има някакви въпроси, съм готов да отговоря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ:  Заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Това, което ми направи впечатление е, тъй като в 

последните няколко седмици разглеждахме няколко подобни доклада, и на други колеги кметове, 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9017-%D0%92%D0%9A08-2301-21-%D0%94%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D0%B2.pdf/456f2875-95eb-4142-bfc9-67b873d4b2af
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мисля че процентът на обезщетението е доста нисък. Дали да го върнем за нова оценка или от наша 

страна да увеличим например поне да бъде 25 %, защото миналата седмица гледахме на госпожа Савова 

във „Възраждане“ един доклад и там отидохме на 26 % и повече, и мисля, че тук може да се завиши 

съвсем нормално и това ще бъде от полза на общината. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте, господин Димов. 

ДИМИТЪР ДИМОВ – кмет на район „Надежда“: Нямам претенции към това, което се 

предложи. За пореден път попадаме в конфузна ситуация по отношение на оценките. Предлагам да 

измислим вариант да ги правите оценките тук. Защо господин Пенев? Хубаво, но това всеки път и ние 

изпадаме в ситуация вече тъй като икономиката бележи изключителен ръст и трудно си позволяваме 

вече някои сметки да си покриваме в районите. Много трудно можем да си позволим вече да плащаме 

втори и трети оценки. Нека да се има предвид това нещо. Аз нямам против – 25 % съм съгласен, но ако 

постоянно това ще се случва на комисия да има някакви обструкции към нашите оценки правете ги 

тук. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Към вашите оценки, те не са ваши, те са на 

сертифицирани оценители. 

ДИМИТЪР ДИМОВ – кмет на район „Надежда“: Точно така, но те постоянно се 

подлагат под съмнение. Правете ги вие. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Добре, това е въпрос, който не е нов колеги, оценките 

влизат такива, каквито ги предлагат оценителите. Разбира се, районните кметове нямат отношение по 

тях, това не е критика към вас господин Димов, така или иначе комисията има право когато има 

предложения трябва да го подложим на гласуване. Не случайно се иска и становището на вносителя, в 

конкретния случай вие не възразявате. Така, че разбира се завишенията е добре да не са прекомерни за 

да има интерес с оглед и на покачващите се цени и т.н., така че доколкото завишаването не е голямо и 

няма възражение от страна на вносителя. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ – общински съветник: Процент и половина от 23 % и нещо на 25 %. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Има завишаване в цените на материалите. Няма смисъл да 

влизате в дебат, имаме предложение. 

Колеги, идеята е наистина да имаме консенсус, а не да пренасяме подобни дебати в залата 

на Общинския съвет и всъщност ролята на комисиите е именно подобни въпроси да бъдат изчистени 

и да имаме консенсусни решения, поне на мен така ми се иска и мисля, че успяваме в не малко от 

случаите да го постигнем. 

С предложението за изменение, предлагам гласуваме. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 
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В т. 2 от проекта за решение, да се заличи текста: „….в размер не по-малко от 23,34 % от РЗП на 

бъдещата сграда (3 456,25 кв.м.) а именно: 677,75 кв.м. от надземната разгъната застроена площ и 

129,10 кв.м. от подземната разгъната застроена площ…“ като вместо него се запише следния текст: 

„…в размер не по-малко от 25 %, определен от Столичния общински съвет, от РЗП на бъдещата сграда 

(3 456,25 кв.м.) а именно: 725,81 кв.м. от надземната разгъната застроена площ и 138,25 кв.м. от 

подземната разгъната застроена площ…“  

В т. 3 от проекта за решение да се отразят следните изменения: 

- вместо цифрата „….677,75…“ да се запише цифрата „ 725,81…“; 

- вместо цифрата „…129,10…“ да се запише цифрата „…138,25…“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Бойко Димитров За 

  8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не присъства в залата и не участва в гласуването г-н Борислав 

Иванов 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 20 от дневния ред. 

По т. 20 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-ВК08-1170/3/22.03.2022 г. относно 

провеждане на процедура по реда на чл.199 и §8, ал.2, т.1 и ал.3 от ПР на Закона за устройство на 

територията, продажба на поземлен имот – частна общинска собственост с проектен идентификатор 

44063.6230.4904 с площ 27 кв.м., представляващ реална част от УПИ I-2230, кв.29, с. Лозен, район 

„Панчарево“ и прехвърляне на ПИ с проектен идентификатор 44063.6230.4905 по КККР с. Лозен с 

площ 4 кв.м. от собствениците на Столична община, с вносител: Николай Гюров – кмет на район 

Панчарево. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно провеждане на процедура по реда на 

чл.199 и §8, ал.2, т.1 и ал.3 от ПР на Закона за устройство на територията, продажба на поземлен имот 

– частна общинска собственост с проектен идентификатор 44063.6230.4904 с площ 27 кв.м., 

представляващ реална част от УПИ I-2230, кв.29, с. Лозен, район „Панчарево“ и прехвърляне на ПИ с 

проектен идентификатор 44063.6230.4905 по КККР с. Лозен с площ 4 кв.м. от собствениците на 

Столична община. 

Заповядайте, господин Гюров. 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9022-%D0%92%D0%9A08-1170-%D0%93%D1%8E%D1%80%D0%BE%D0%B2.pdf/01f47f23-7b68-47e6-b67e-c6746ad97959
https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9022-%D0%92%D0%9A08-1170-%D0%93%D1%8E%D1%80%D0%BE%D0%B2.pdf/01f47f23-7b68-47e6-b67e-c6746ad97959
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НИКОЛАЙ ГЮРОВ – кмет на район Панчарево: Господин председател, имаме 

заявление от собствениците по реда на § 8 за доброволно прилагане на регулационния план влязъл в 

сила от 1981 година. Всъщност тези 27 квадрата попадат в улична регулация. Рискът за нас, ако тя бъде 

приложена, че всъщност би блокирал в бъдеща инвестиционна програма и на практика ще трябва да го 

отчуждаваме. Единичната цена е 153 лева на квадратен метър или общо за тези 27 квадрата попадащи 

в улица 4136 лева. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 21 от дневния ред. 

 

По т. 21 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-ВК08-3426/2/22.03.2022 г. относно 

процедура по реда на чл.15, ал.3 и ал.5 от Закона за устройство на територията за: УПИ ХIII-808, кв.22, 

ПИ с идентификатор 14831.6501.808 и УПИ X1V-809, кв.22, ИИ с идентификатор 14831.6501.809 от 

КККР, с. Герман, район „Панчарево“ СО, с вносител: Николай Гюров – кмет на район Панчарево. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно процедура по реда на чл.15, ал.3 и ал.5 от 

Закона за устройство на територията за: УПИ ХIII-808, кв.22, ПИ с идентификатор 14831.6501.808 и 

УПИ X1V-809, кв.22, ИИ с идентификатор 14831.6501.809 от КККР, с. Герман, район „Панчарево“ СО 

Заповядайте, господин Гюров. 

https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9022-%D0%92%D0%9A08-3426-%D0%93%D1%8E%D1%80%D0%BE%D0%B2.pdf/0e7313f6-1583-4d1a-ade7-66d6b5acb352
https://council.sofia.bg/documents/20182/880994/%D0%A1%D0%9E%D0%9022-%D0%92%D0%9A08-3426-%D0%93%D1%8E%D1%80%D0%BE%D0%B2.pdf/0e7313f6-1583-4d1a-ade7-66d6b5acb352
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НИКОЛАЙ ГЮРОВ – кмет на район Панчарево: Господин председател, уважаеми дами 

и господа общински съветници, имаме утвърден ПУП от главния архитект на града. Това, което ще 

допълня са 106 лева за квадратен метър по трите новообособени терена и всъщност съгласно 

заключението на сертифицирания оценител за уравняване на отчуждавани части към лицето Николай 

Симеонов сумата, която той дължи към Столична община е 4276 лева. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

Комисията  предлага да се отрази следното изменение в т. I. от проекта за решение: 

-преди текста: „…..4 276,23 лв….“ да се добави следния текст: „ е в размер на“; 

-преди текста: „…..1 710,49 лева…“ да се добави следния текст: „ е в размер на“. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1. Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следното 

изменение в т. I. от проекта за решение: 

-преди текста: „…..4 276,23 лв….“ да се добави следния текст: „ е в размер на“; 

-преди текста: „…..1 710,49 лева…“ да се добави следния текст: „ е в размер на“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 22 от дневния ред. 

 

По т. 22 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК08-1429/1/01.04.22 г. относно откриване 

на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от сграда, 

представляваща частна общинска собственост, находяща се на територията на Район „Банкя”, с 

вносител: Рангел Марков – кмет на район Банкя 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА22-ВК08-1429/1/01.04.22 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на 

част от сграда, представляваща частна общинска собственост, находяща се на територията на Район 

„Банкя”. 

Заповядайте, господин Марков. 

РАНГЕЛ МАРКОВ – кмет на район Банкя: Благодаря, господин председател, това което 

мога да добавя е, че предлаганият срок е 10 години, а конкурсната месечна цена е 320 лева без ДДС. 

Помещението е 122 кв. метра и 46 квадратни метра е тераса. Това помещение не функционира повече 

от 20 години, като за времето, в което аз съм кмет на Банкя на няколко пъти правим опити да намерим 

наемател, тъй като желанието на местните хора е това помещение се намира в един от кварталите на 

Банкя, „Градоман“, е в самия квартал да има такъв хранителен или по-скоро смесен магазин. 

Откликвайки на това желание на няколко пъти правим конкурси, на които или не се явяват, на 

последния се явиха и сключихме договор, но не продължиха действия след това хората, с които имахме 

договор. Сега имаме заявен инвестиционен интерес и се надяваме този път да успеем това нещо да се 

случи. Срокът от 10 години го мотивираме с необходимостта от голяма инвестиция, която трябва да се 

направи, тъй като помещението наистина е за основен ремонт, то повече от 20 години не е ползвано. 

Ако някой иска да се запознае със състоянието, аз съм направил снимки, които са тук при мен, защото 

знам практиката която имате за по-късия срок, но тук наистина срока е необходим да бъде по-дълъг за 

да може да мотивираме. Все пак става въпрос за краен квартал и за място, което по-скоро ще служи за 

обслужване на местните хора, отколкото за някакъв тип бизнес, ако така мога да се изразя. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Господин Таков, заповядайте. 

ЗАМ.ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ –  Благодаря, господин Марков, запознати сме със случая и 

подкрепяме по-дългият срок. Наистина жителите имат нужда, за да не трябва всеки път да изминават 

това разстояние до самия град Банкя, така че според мен е разумно да гласуваме по-дългия срок и 

предвид инвестицията, която се налага да бъде направена. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Заповядайте. 

ПЕНЮ ПЕНЕВ  - общински съветник: Единственото, което искам да вметна, може би в 

конкурсната документация да запишете, че трябва да се направи основен ремонт. 

РАНГЕЛ МАРКОВ – кмет на район Банкя: Искаме задължително и инвестиционна 

програма, която да приложат към конкурсната документация, за да можем да си гарантираме, че ще 

бъде направен такъв. Имаме го това нещо. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря на господин Марков, на господин Таков и на 

господин Пенев, така че можем да преминем към гласуване, в конкретния случай във вида, в който е 

за 10 години, добре беше споменато от господин Марков, че комисията наистина има практиката при 

по-дълъг срок да се изискват инвестиции, което беше обяснено и наистина инициативата е от страна 

на гражданите за подобен магазин. 

В становището от Д. Барбалов е отбелязано, че  СОС в подобни случаи е създал практика, 

по силата на която взима решения за намаляване на максимално допустимия по закон срок на сходни 

по предмет договори от 10 на 5 години. 
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Комисията предлага следните изменения: 

1.Преамбюла на проекта за решение да придобие следното съдържание: ЗА: „Откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от сграда, 

представляваща частна общинска собственост, находяща се на територията на Район „Банкя”. 

2. На основание становище вх. № СОА22-ВК08-1429/1/01.04.22 г. от Д. Барбалов – зам. 

кмет на СО, да се отразят следните изменения: 

В правните основания на проекта за решение, да се запише текста: „… чл. 1, т. 1 във връзка 

с чл. 4, ал. 3 от Наредбата за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси, като се заличи 

текста:“ т. 2 на чл. 1 от Наредбата за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси“, както и 

да се добави следния текст: « чл. 13, ал. 1, чл. 19, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Наредбата за общинската 

собственост, чл. 14, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Закона за общинската собственост, чл. 31 от Наредбата за 

условията и реда за провеждане на търгове и конкурси“. 

С тези изменения, ако не възразявате. 

Заповядайте, госпожо Стойкова. 

АННА СТОЙКОВА: общински съветник, Няма да губя време, но все пак изчаках 

доклада на господин Марков, за да потвърдя неговите думи, а именно, че повече от 20 години 

получаваме сигнали от гражданите, че искат там да има магазин за хранителни стоки дори и се обръщат 

към нас – направете вие, разбира се няма как пътя е през конкурс. Наистина потвърждавам факта, че 

сградата е в много лошо състояние трябва голяма инвестиция и ако успее този конкурс в този вид да 

се пусне и да се яви наистина инвеститор, който да вложи там не малко средства гражданите ще бъдат 

доволни и благодаря за разбирането, ако гласувате това предложение. Все пак става дума за периферен 

квартал на периферен район.  

Благодаря.  

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, госпожо Стойкова, че останахте като 

представител общински съветник от района, който е запознат със случая. 

Колеги, прочетох ви измененията и предлагам да преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение, като предлага следните 

изменения: 

1.Преамбюла на проекта за решение да придобие следното съдържание: ЗА: „Откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от сграда, 

представляваща частна общинска собственост, находяща се на територията на Район „Банкя”. 

 2. На основание становище вх. № СОА22-ВК08-1429/1/01.04.22 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на 

СО, да се отразят следните изменения: 

В правните основания на проекта за решение, да се запише текста: „… чл. 1, т. 1 във връзка с 

чл. 4, ал. 3 от Наредбата за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси, като се заличи 

текста:“ т. 2 на чл. 1 от Наредбата за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси», както и 

да се добави следния текст: « чл. 13, ал. 1, чл. 19, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Наредбата за общинската 
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собственост, чл. 14, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Закона за общинската собственост, чл. 31 от Наредбата за 

условията и реда за провеждане на търгове и конкурси». 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към доп. точка 1 от дневния ред. 

По доп. т. 1 от дневния ред: Доклад № СОА22-ВК08-6095/1/15.04. 2022 г. от учредяване 

на право на пристрояване по реда на чл.38, ал.2 от Закона за общинската собственост с вносител: 

Савина Савова – кмет на район Възраждане. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно учредяване на право на пристрояване по 

реда на чл.38, ал.2 от Закона за общинската собственост. 

Заповядайте, госпожо Савова. 

САВИНА САВОВА – кмет на район Възраждане: В доклада подробно е описано всичко. 

Столична община, район Възраждане се явява в съсобственост с „Централ Форум“ в поземлен имот, 

който е от 570 кв. Това всъщност е имот находящ се на бул. „Ал. Стамболийски“ № 48, а това и 

„Стамболийски“ и „Христо Ботев“, преди може би четири или пет години там се намираше сградата на 

бившето ІV-то ДКЦ, която години наред пустееше, след което през Агенцията по приватизация 

сградата беше продадена, заедно с идеални части от поземления имот, тоест към момента ние се 

явяваме в идеална съсобственост или ние имаме в собственост една т.нар. гола собственост.  

Сградата, която притежава „Централ форум“ съгласно становището на главния архитект 

на район „Възраждане“ е видно, че попада в първа защитена зона на Археологическия резерват – 

Антична Сердика и Средновековен Средец. Съгласно становището на района също така там е казано, 

че се предвижда в смисъл не застроената част от имота, се предвижда допълващо застрояване в случая 

не това е важно. 

По отношение на имота е издадена виза на главния архитект на Столична община за 

промяна предназначението на втория и третия етаж на съществуващата сграда в хотел и изграждане на 
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асансьор. Всъщност собственика на бившата поликлиника разбира се в непосредствена близост 

притежава и хотел. Говорим за централната част на града, за да се реализира това негово намерение 

виждаме, че има издадена виза от архитект Здравков и тя е съгласувана с Министерството на културата 

и Паметниците на културата. Както и за изграждане на асансьор. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доколкото разбрах от изложението ви трябва да сме 

спокойни, че освен асансьор няма да се случи нещо друго, така че разглеждаме тази част. 

САВИНА САВОВА – кмет на район Възраждане: Безвъзмездно е и безсрочно, цената е 

определена от оценител. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, имате ли бележки? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, се взе следното решение: 

1.Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: в момента не е в залата и не участва в гласуването г-н Радослав Абрашев 

Докладът се приема единодушно. 

Преминаваме към доп. точка 3 от дневния ред. 

 

По доп. т. 3 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА22-НЦ62-328/1/19.04.2022 г. относно 

участие на Столична община като партньор на Европейска федерация на транспортните работници 

(ETF) и партньор Съюз на транспортните синдикати в България (СТСБ) за кандидатстване с проектно 

предложение по процедура на ЕС по Програма „Граждани, равенство, права и ценности“ (CERV), 

подпрограма ДАФНЕ - Call for proposals to prevent and combat gender-based violence and violence against 

children - CERV-2021-DAPHNE със срок на внасяне на предложения за финансиране 26 април 2022 г.,  

с вносители: Борис Петров, д-р Ваня Тагарева, Миглена Атанасова – общински съветници 
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ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад, относно участие на Столична община като 

партньор на Европейска федерация на транспортните работници (ETF) и партньор Съюз на 

транспортните синдикати в България (СТСБ) за кандидатстване с проектно предложение по процедура 

на ЕС по Програма „Граждани, равенство, права и ценности“ (CERV), подпрограма ДАФНЕ - Call for 

proposals to prevent and combat gender-based violence and violence against children - CERV-2021-DAPHNE 

със срок на внасяне на предложения за финансиране 26 април 2022 г. 

Заповядайте, госпожо Тагарева. 

ЗАМ.ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА – благодаря ви господин председател, уважаеми колеги, 

първо да кажа, че отчитам че моя е честта да представя този доклад между тримата колеги съвносители. 

Позволете ми в резюме да представя основното по отношение на същия. С настоящия доклад 

предлагаме Столична община да се включи като партньор в Европейски проект „Безопасност за всички 

в транспорта“ по програма, така както е изписано и в относно „Граждани, равенство, права и ценности“. 

Водещ партньор по проекта уважаеми колеги е Европейската федерация на транспортните 

работници и Съюза на транспортните синдикати в България. С участието си в проекта, Столична 

община ще има важна роля за изграждане модел на сътрудничество с всички заинтересовани страни в 

транспорта, в това число работодатели, синдикати, работници, както и неправителствени организации. 

Дейностите, които Столична община ще обхване по проекта са работни срещи с изброените целеви 

групи, само преди малко. Две международни конференции, които предстоят при одобрение да се 

проведат на територията на страната. Други събития и разбира се допълнителни международни срещи. 

Тъй като сме в Комисия по финанси и бюджет това беше като цяло изложението по отношение на 

доклада, за колегите, които не са имали време да се запознаят по същество с него в частта „Финанси“, 

за което държа предвид на това, че комисията има отношение да кажа, че предвижданият бюджет за 

Столична община е в размер на 153 209 евро, от които само колеги 10 % съфинансиране за участие или 

в размер на 15 320 евро, за три години - госпожа Йорданова добавя, благодаря ви. 

В заключение тук съм записала макар, че и в относно срока е записан беше удължена 

възможността за внасяне на предложенията от 12 април до 26 април призовавам и наистина се надявам 

за пълна подкрепа по настоящия доклад. Позволете ми в заключение да отразя, че този доклад е в 

резултат на предложение, покана от страна на Съюза на транспортните синдикати в България към 

Столичния общински съвет със санкция за да може Столична община да участва в проекта. 

Благодаря ви. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря ви госпожа Тагарева. 

Заповядайте, госпожа Йорданова. 

ЕКАТЕРИНА ЙОРДАНОВА – общински съветник: Господин Марков, позволете ми да 

се обърна към колегите и да споделя, че аз няма да вземам участие в този дебат и в гласуването, тъй 

като съм председател на Управителния съвет на Съюза на транспортните синдикати в България. 

Благодаря. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, госпожо Йорданова. 

Спешността на доклада доколкото виждам е свързани и със срока, който е в края на 

заглавието. Така, че е оправдано. 
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Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Радослав Абрашев За 

5. Христиан Петров За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров 

Въздържал 

се 

8. Борис Милчев За 

9. Пеню Пенев За 

10. Петко Димитров За 

11. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

 

Забележка: г-жа Екатерина Йорданова заявява, че няма да участва в дебата по доклада и в гласуването. 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 13 от дневния ред. 

Ще помоля госпожа Тагарева да води по тези точки. 

По т. 13 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3600/5/14.04.22 г. относно 

финансиране със средства от Специализирания общински приватизационен фонд вътрешна 

реконструкция на втори етаж и ремонт на фасада - 2-етап на Народно читалище „Емил Шекерджийски“ 

1919 г. админ. адрес ул. „Пиротска“ № 79, район “Възраждане, с вносители: Стефан Марков – 

общински съветник и председател на СУСОПФ и Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и управител на 

СОПФ 

 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад, относно финансиране със средства от 

Специализирания общински приватизационен фонд вътрешна реконструкция на втори етаж и ремонт 

на фасада - 2-етап на Народно читалище „Емил Шекерджийски“ 1919 г. админ. адрес ул. „Пиротска“ 

№ 79, район “Възраждане. 

Предлагам, ако нямате въпроси направо да гласуваме, тъй като тези доклади, които са от 

СУСОПФ са ясни. 

Преминаваме към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 
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Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1. ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 14 от дневния ред. 

По т. 14 от дневния ред: Доклад вх. № СОА21-ВК08-19047/7/14.04.22 г. относно 

изменение и допълнение на Решение № 352 от 24.06.2021 г. на СОС за финансиране със средства от 

Специализирания общински приватизационен фонд на ремонтни дейности на обекти от 

инфраструктурата на образованието през 2021 г., с вносители: Стефан Марков – общински съветник и 

председател на СУСОПФ и Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и управител на СОПФ. 

 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад, относно изменение и допълнение на Решение 

№ 352 от 24.06.2021 г. на СОС за финансиране със средства от Специализирания общински 

приватизационен фонд на ремонтни дейности на обекти от инфраструктурата на образованието през 

2021 г. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Колеги, това е по едно старо наше решение, 

но както сте видели от доклада променя се заглавието и се добавят средства за надзора. Това е по 

същество. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Благодаря господин Марков. 

Предлагам да преминем към гласуване. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

         Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 
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1. ПК по финанси и бюджет като водеща  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

12. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 12 

                                 За 12 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

 

По т. 15 от дневния ред: Доклад вх. № СОА22-ВК66-3759/14.04.22 г. относно 

финансиране със средства от Специализирания общински приватизационен фонд основен ремонт на 

сграда, находяща се на ул. „Васил Петлешков»" № 41. ж.к. „X. Димитър" - частна общинска 

собственост за втора сграда към 44-то СУ „Неофит Бозвели“, с вносители: Стефан Марков – общински 

съветник и председател на СУСОПФ и Дончо Барбалов – зам. кмет на СО и управител на СОПФ 

 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Доклад, относно финансиране със средства от 

Специализирания общински приватизационен фонд основен ремонт на сграда, находяща се на ул. 

„Васил Петлешков»" № 41. ж.к. „X. Димитър" - частна общинска собственост за втора сграда към 44-

то СУ „Неофит Бозвели“ 

 

МИХАИЛ СТАВРЕВ: Само за протокола да отбележа, че няма да участвам в гласуването 

и моля гласът ми да не се зачита. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ВАНЯ ТАГАРЕВА: Подлагам на гласуване доклада. 

Моля тези от вас, които са „за“ да гласуват. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3.  Иван Таков – зам.-председател За 
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4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Забележка: г-н Михаил Ставрев заявява, че няма да участва в гласуването по доклада. 

Приема се точката. 

Заповядайте, господин Марков. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря госпожо Тагарева, мисля че изчерпахме точките.  

По т. 23 от дневния ред: Информация вх. № СОА21-ВК66-8241/5/31.03.22 г. от Йорданка 

Фандъкова – кмет на СО, относно изпълнение на решение № 580 по Протокол № 37 от 09.09.2021 г. на 

СОС. 

 

По т.  24 от дневния ред: Информация за постъпила поща: 

Писмо вх. № СОА22-ДИ04-1147/31.03.22 г.; отчет вх. № СФИ21-МЦ29-6/237/31.03.22 г.; 

финансов план вх. № СОА22-УЗ21-733/29.03.22 г.; отчет вх. № СОА21-ТД26-1021/3/31.03.22 г.; отчет 

вх. № СОА22-МЦ29-159/1/30.03.22 г.; отчет вх. № СОА17-ГР94-4953/28/28.03.22 г.; бизнес план вх. № 

СОА22-МЦ29-151/29.03.22 г.; тримесечен доклад вх. № СОА18-ГР94-1715/6/31.03.22 г.; отчет вх. № 

СОА22-ГР94-1874/06.04.22 г.; отчет вх. № СОА22-ТД26-5081/11.04.22 г.; отчет вх. № СОА22-МЦ29-

164/31.03.22 г.; отчет вх. № СОА21-ТД26-5000/1/31.03.22 г.; отчет вх. № СФИ21-МЦ29-6/236/30.03.22 

г.; отчет вх. № СФИ21-МЦ29-6/235/29.03.22 г.; отчет вх. № СОА21-МЦ29-155/4/01.04.22 г.; писмо вх. 

№ СФИ22-ТД26-120/34/15.03.22 г.; бизнес план вх. № СФИ22-ТД26-167/20/31.03.22 г.; отчет вх. № 

СОА22-МЦ29-156/2/08.04.22 г.; писмо вх. № СОА22-ВК08-5304/05.04.22 г. 

Въз основа на гореизложеното, комисията приема за сведение постъпилите писма, отчети, 

бизнес-планове и др. 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: В точка „Разни“, използвам възможността да ви кажа, че в 

края на миналата комисия разглеждахме писмо от госпожа Билева, във връзка с което имаше поставени 

въпроси и вероятно ще има привеждане на Наредбата в съответствие със законодателството, след което 

ще разгледаме точката отново, просто държа да сте информирани. 

Колеги, изчерпахме дневният ред и закривам заседанието на Комисията по финанси. 

Благодаря ви за участието.  
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Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет закри заседанието в 14,20 часа. 

Протоколът е изготвен на 20.04.2022 г. 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 
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